



香港海鷗助學團®

編號：SGL-2019/023

各位海鷗好友：

由於 2019 是海鷗助學二十周年，辦事處在 2018 年中旬已跟「甘肅婦聯」聯絡了，2019 年助學目的地選定為海鷗第一年(即 1999)資助的地點 - 甘肅省蘭州市，日期暫定為 2019 年 11 月 1 日至 11 月 6 日(五至三)共六天。

但有感於浙江大學非常熱心，將有關貧困學生的情況，作出詳盡分析，於 2018 年 11 月親交有關報告與海鷗助學團，讓執委對浙大貧困學生有更深了解，而且校方十分認同海鷗助學方式，善長們不單是捐款，更會與受助學生保持聯繫，對同學們的德行起了良好影響。為免浙江大學需要幫助的貧困學生，一直盼望海鷗的來臨而焦急，所以「常務執委」於 2018 年 12 月 13 日召開了一次特別會議，並將想法於 2019 年 1 月 4 日執委會中提出，得到各執委一致通過，決定 2019 年特別安排進行多一次助學活動，於 4 月 5 至 8 日(五至一)前往浙江大學，計劃資助 150 位特困本科生，每位四年共一萬元人民幣，即總資助金額為一百五十萬元人民幣。

希望 2019 年的兩項助學行動，都可以得到各位繼續熱心支持，以下溫馨提示事項:-

1. 揀選「浙江大學」學生，方法是登入海鷗網站 <http://www.seagullscholarship.org>，進入「**揀選學生**」一欄，以閣下預先登記之電郵地址及手提電話號碼作為輸入密碼，若出現以下情況者敬請聯絡辦事處索取更新表格，於 2019 年 1 月 28 日(一)前填妥後傳真到 2521-6138 或電郵到 general@seagullscholarship.org，交陳潔媛小姐(Ms. Esther Chan)收，以便本辦事處更新登入資料，讓閣下於 **2 月 1 日** 可以順利到海鷗網站揀選待資助學生:-
 - 1.1 已登記的資料有更改
 - 1.2 忘記自己的登記資料
 - 1.3 尚未登記密碼之海鷗善長
2. 有意隨團出發者(已預留 40 套機票)，敬請填妥附件「參團回條」，並於 **1 月 28 日(一)前**，傳真 2521-6138 或電郵 general@seagullscholarship.org 交回陳潔媛小姐(Ms. Esther Chan)收，以便統計人數安排機票及酒店，如有任何查詢，歡迎致電 2521-1886 與陳小姐聯絡。



香港海鷗助學團執委會 謹啟

2019 年 1 月 16 日

Ref.: SGL-2019/023

16th Jan., 2019

Dear Friends of Seagull Scholarship,

As 2019 marks the 20th anniversary of the Seagull scholarship, the Association has decided to return to Lanzhou, our very first university supporting city, and sponsor students there this year. The date of our visit is tentatively set for 6 days from November 1, 2019 (Friday to Wednesday). We have already contacted the Gansu Women's Federation regarding our plan.

At the same time, the Zhejiang University school office which has since 2017 approached our office and requested that we support their students in need, presented us in November 2018 with a very detail and sincere report regarding the situation of their underprivileged students. Their school management appreciated the mode of our support and considered them unique and valuable. The Seagulls not only sponsor monetary needs of the students, but with our knowing the students and keeping them in contact provide them with a good role model for service and positive character building. In order not to create a long awaiting anxiety for the students in need, on December 12, 2018, the Executive Management Team had a special meeting to review on the matter, and presented their suggestion on January 4, 2019 to the Executive Committee who unanimously approved to organise a special trip on April 5-8, 2019 to visit Zhejiang University to sponsor 150 underprivileged students each with RMB10,000, for a total of RMB1,500,000.

We sincerely appeal to our Seagull benefactors to support both the Zhejiang and Lanzhou programs in 2019. For those who are interested to join us in the Zhejiang University program, kindly note the following information :

1. Selection of students is now computerized. You may visit the Seagull Scholarship website at <http://www.seagullscholarship.org>, click on "Choose student" and log in with your registered email address and your mobile telephone number as password. Should any of the followings occur, please contact our office for an Information Update Form and return the completed form to Ms Esther Chan by fax at 2521 6138 or by email at general@seagullscholarship.org on/before January 28, 2019 (Monday) so that our office can update the login information to facilitate your **choosing student(s) on the Seagull Scholarship website in February 1, 2019** :

1.1 there are changes to registered information;

1.2 you have forgotten your password; or

1.3 you have not previously provided Seagull Scholarship with your email address and mobile telephone number.

2. For those interested to join the visit(40 sets of tickets have been reserved), please complete the attached reply slip and return it to Ms Esther Chan by fax at 2521 6138 or by email at general@seagullscholarship.org **on/before January 28, 2019** (Monday) so that we may take a headcount and make necessary arrangements for flight tickets and accommodation. Should you have any enquiries, please feel free to contact Ms Chan by phone at 2521 1886.

Thank you for your continuous support and all the best for the New Year.



Yours sincerely,
For & on behalf of the Executive Committee,
Hong Kong Seagull Scholarship Limited

香港中國旅行社有限公司

CHINA TRAVEL SERVICE (HK) LTD.

牌照號碼：350273

2019 海鷗助學浙江/普陀山四天之旅

日期	城市	交通	行程	用餐	酒店
第一天 5/4 星期五	香港/ 杭州	飛機/ 巴士	上午乘飛機 KA620(1210/1430) 赴杭州蕭山機場 晚餐於咸亨大酒店(高月明先生宴請)		名譽會長高月明先生 款待, 入住咸亨大酒店
第二天 6/4 星期六	杭州/ 朱家尖	巴士	酒店早餐後, 到浙江大學紫金校區進行助學活動, 與受助學生共用午餐。下午乘車前往朱家尖 (車程約 3.5 小時), 晚餐後入住酒店。	晚餐	朱家尖威斯汀酒店
第三天 7/4 星期日	普陀山/ 寧波	巴士	酒店早餐後, 往朱家尖碼頭乘快艇(約 15 分鐘)前 往普陀山【普濟寺、慧濟寺(含纜車), 法雨寺, 南海觀音像、紫竹林】, 乘快艇回朱家尖碼頭(約 15 分鐘)。乘車前往寧波(車程約 2 小時) 晚餐後入住酒店。	早餐 午餐 晚餐	寧波威斯汀酒店
第四天 8/4 星期一	寧波/ 香港	巴士/ 飛機	酒店早餐後, 游覽【天一閣、天一廣場】, 遊畢乘 車往機場, 乘機返香港 KA641 (14:20-16:40)。	早餐	

☺ 行程至此結束, 祝旅途愉快 ☺

出發日期: 2019 年 4 月 5 日至 4 月 8 日

住宿標準房(兩人一間房)

費用: \$5,960.00, 單人房差 \$1,490.00

(包括香港/杭州、寧波/香港來回程經濟位聯票、住宿、游覽、膳食、印花、導遊
小費、保險等費用)